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Spotkanie w sprawie drogi nr 9

Przebudowy drogi krajowej S9 Radom – Opatów do standardu trasy ekspresowej dotyczyło
spotkanie  marszałka  Adama  Jarubasa  z  przedstawicielami  samorządów  z  województwa
mazowieckiego  i  świętokrzyskiego,  zrzeszonych  w  Komitecie  Organizacyjnym na  Rzecz
Przebudowy Drogi Krajowej nr 9.

W lipcu ubiegłego  roku w gminie Brody zawiązał się Komitet Organizacyjny na Rzecz
Przebudowy Drogi Krajowej nr 9 na odcinku pomiędzy Radomiem i Opatowem. W skład
komitetu weszli przedstawiciele gmin Ostrowiec Świętokrzyski, Opatów, Brody, Radom i Iłży
oraz starostw ostrowieckiego i opatowskiego. Zdaniem samorządowców najefektywniejszym
sposobem  przeprowadzenia  modernizacji  drogi  krajowej  nr  9   jest  przebudowa  do
parametrów  drogi  dwujezdniowej  klasy  GP  (główna  ruchu  przyspieszonego).  Z  takim
wnioskiem  przedstawiciele  komitetu  zwrócili  się  do  marszałków  województw
świętokrzyskiego  i  mazowieckiego,  Ministra  Infrastruktury  oraz  do  Generalnej  Dyrekcji
Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie.


